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S’acaba el Festival
Internacional 

"La petita flauta màgica" va ser
l'últim espectacle de l'edició d'en-
guany del Festival Internacional
de Música de Matadepera. Fem
balanç amb el regidor de cultura.

PÀGINA 6

S’amplia el programa
d’activitats esportives

L’àrea d’esports de l’Ajuntament
presenta les activitats esportives
per a adults, joves i nens i nenes en
edat escolar. Com a novetats, hi
haurà funcky jove i dansa. 

PÀGINA 4 

Continua allargant-se
l’aprovació del Poum

El departament d’urbanisme de la
Generalitat va retornar el Pla
General exigint alguns canvis.
Això ha provocat que s’allargui tot
el procés d’aprovació definitiva. 

PÀGINA 10

Els avisos deixen pas
a no recollir la brossa

En el reportatge d’aquest mes, hem
pujat al camió que recull les deixalles
per saber si els matadeperencs reci-
clen correctament. Hi ha alguns a qui
no se’ls recull perquè no fraccionen. 

PÀGINA 8 

Torna el cicle ‘Els
dijous a l’Hotel’

Van ja vuit temporades de música i
concerts gratuïts a l’Hotel. El mes
passat PPBJ van estrenar de nou el
cicle, que convidarà a nous grups
amb molta projecció per davant.

Dilluns 15 de setembre.
Obren les portes de les esco-
les i instituts per començar el

curs escolar que atendrà els alumnes
des de parvulari fins a secundària. El
primer dia de classe és un dels dies
més importants del curs. Els alum-
nes retroben els seus amics, en
coneixen de nous, canvien de profes-
sor o continuen amb el del curs pas-
sat. És un moment molt intens i
emocionant. Sobretot per aquells
qui van a l'escola per primera vega-
da, per a ells i també pels seus pares.

Lluny queden ja les compres de
darrera hora, tenir els llibres i el
material escolar a punt, el repàs d'ar-
mari per comprovar que la roba dels
nens encara els vagi bé i les bosses
amb la roba de recanvi. S'entra en la
rutina de l'entrepà per esmorzar, l'a-
crobàtica conciliació d'horaris entre
pares i nens i els tallers extraescolars
d'anglès, música i esports.
En aquesta Gaseta us presentem, un
curs més, els centres educatius de
primària i secundària  del nostre
poble.

El passat 15 de setembre els centres educatius del municipi van tornar a obrir les seves portes ©GM

Una reunió de fa 2 anys sobre el nou POUM ®GM

Els avisos ja no s’utilitzen                              ©QD  
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PÀGINA 9

Cursa Popular amb
polèmica

Lluís Aguilar va acabar tercer a la
cursa popular i va ser el millor atleta
local. Va rebre la copa, però després
el van desqualificar per no portar el
xip. La història no acaba aquí...

gM
ENDEVINA QUI VE A SOPAR
Rosa Maria Ribera

"Ensenyem a cantar. I a vegades no
som conscients de la importància
que pot tenir fer música plegats. A
través del cant coral podem fer-ho
fàcilment ja que tots/es portem
l'instrument al damunt" 
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Matadepera inicia
nou curs escolar 
El passat dilluns 15 de setembre va començar el curs escolar
2008/2009 amb més de 2.500 alumnes matriculats a les diferents
escoles de Matadepera, des de les escoles bressol fins a l'institut. 
Un curs, però, que s'inicia sense un edifici per a l'Escola de Música.
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SERVEIS

Emergències trànsit 088
Urgències 112
Policia 092
Urgències mèdiques 061

Ajuntament

Centraleta-Recepció 93 787 02 00

Fax Ajuntament 93 730 00 48

Secretaria 93 730 17 76

Governació 93 730 00 28

Hisenda 93 730 17 81

Ensenyament  i sanitat 93 730 17 72

Jutjat de Pau 93 730 17 82
Horari d´atenció al públic:
de 9 del matí a 2 del migdia de dilluns a divendres.

Obres i Serveis 93 730 17 77

Urbanisme 93 730 17 77

Medi Ambient 93 730 17 77

Comerç i Prom. Econòmica 93 730 17 74

Recaptació 93 730 16 56

Policia local 93 787 01 35

Policia local FAX 93 730 07 07

Aigües de Matadepera, S.A. 93 787 02 06

Arxiu Municipal
Dilluns a divendres de 9 a 2.Dimecres de 4 a 7.30

Associació Gent Gran 93 730 11 46

AutoTaxi Matadepera 619 782 255

AutoTaxi Matadepera 610 225 956

Autobusos
De Sabadell a Matadepera
(Gran Via-Pavelló Esports)  
Dll–ds: 8.00(arriba a Les Pedritxes), 14.00 i 18.00 
Festius: 8.00 (arriba a Les Pedritxes) i 18.00 
De Matadepera a Sabadell 
(Pavelló Esports/Gran Via) 
Dll–ds: 8.45 (des de Les Pedritxes), 14.50 i 18.50
Festius: 8.45 (des de Les Pedritxes) i 18.50
De Terrassa a Matadepera 
(Estació central/Pla St. Llorenç)
Dll–ds: hores en punt de les 6.00 fins les 21.00
Festius: hores en punt a partir de les 8.00
De Matadepera  a Terrassa
(Pla St. Llorenç/Estació Central)
Dll–ds: Cada hora de les 7 fins les 22.00
Festius: cada hora de les 8.00 fins les 22.00

Biblioteca Àngel Guimerà 93 730 01 92
Matins: Dll, dm, dx, dv i ds de 10 a 13,30
Tardes: De Dll a Dv de 17 a 20,30

Bombers 93 730 00 18

Casal de Cultura: Bar 93 787 07 73

Casal de Cultura: Direcció 93 730 01 32

Casal del Gent Gran: bar 93 730 03 44

Cementiri Municipal
Dv, Ds, Dg i Festius de 10 a 18 hores
Trucar a la Policia Municipal 93 787 01 35

Consultori mèdic 93 787 10 55
8 matí a 8 vespre. No es tanca el migdia.

Correus 93 730 05 75

Deixalleria de Matadepera
Avinguda Rocafort, 2 (al costat de la Riera) 
Abril a Setembre: dilluns a divendres de 17 a 20 h.
Dimarts i dijous: 10 a 13 h. dissabtes de 10 a 15 h.
i diumenges de 10 a 14 h.
Octubre a març: dilluns a divendres, de 15,30 a
18,30 hores, dissabtes de 10,00 a 15,00.
Dimarts i dijous : 10 a 13 h.
i diumenges de 10 a 14 h.

Escola de música 93 730 02 52

Escola Ginesta 93 787 00 68

Escola Ginesta-Infantil 93 787 11 11

Escola Joan Torredemer 93 787 06 94

Escola Bressol Ralet-Ralet 93 730 18 96

Farmacia Brugueras 93 787 00 01

Farmacia Marimón 93 730 17 20

Guàrdia Civil 93 787 07 06

Institut d´Enseny. Secund. 93 787 16 14

La Mola 93 743 54 54

Matadepera Ràdio 93 730 00 00

Matadepera Televisió 93 730 16 49
Canal 54 (casc urbà) Canal 37 (Can Prat)

Parròquia de Sant Joan 93 787 01 08
Feiners, Dissabtes i vigilies de festius
Missa a  2/4 de 8 del vespre.
Diumenges i festes de precepte:
9 del matí, 12 del migdia i  8 del vespre.
Residència Sagrada Família: Missa els feiners a
les 10:00h i els diumenges a les 11:00.
Horaris de despatx parroquial: 
Dilluns i Dimecres de 8 a 9h del vespre.

Pavelló Municipal 93 730 06 94

Piscines Municipals 93 730 16 15

Policia Municipal 93 787 01 35

Punt Jove 93 787 17 69
Dill, Dim, Dimecres i Divendres de 17 a 20hores

Recollida de material
per llençar 93 828 04 57

Serveis Socials 93 787 17 69
Horaris per a tràmits diversos: tots els matins
de 9 a 14 i els dilluns de 16 a 19.
Per parlar amb l’asistent social i l’educador:
social: cal demanar hora de visita.
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Cursa de Matadepera 08,
malaguanyats esforços!
Aquesta cursa popular té un
al·licient afegit... Què passarà a
l'arribada? A qui li estalviaran
l'esforç de pujar al podi?
Enguany la sorpresa va ser per
un bon nombre d'atletes que, tot i
haver-se inscrit una o dues set-
manes abans no constaven en llis-
ta. A l'hora de recollir dorsals i
xips l'organització va decidir, ja
que no en  tenia prou per tots, de
donar-los o bé el xip o bé el dor-
sal: és a dir que alguns corredors
corrien només amb un dels dos
identificatius.
Aquest incident hagués transcen-
dit ben poc si no hagués sigut
perquè dos dels altletes afectats
van quedar en el segon i el tercer
millors llocs, la qual cosa va pro-
piciar les escridassades d'un dels
membres de l'organització a l'a-
rribada a meta desqualificant-los.
Dimarts 9 de setembre  llegíem
en el Diari de Terrassa l'article
sobre la cursa... I lamentable-
ment l'organització "Associació
Mitja Marató Esportiva Terrassa"
ni havia assumit l'errada ni havia
rectificat.
Felicitem els atletes José Manuel
Granadero i el mataperenc Lluís
Aguilar Vila , 2n i 3r  llocs
REALS respectivament, que van
demostrar una vegada més que
l'esport està per sobre dels inte-
ressos personals: Afirmació  que
no podem fer  dels màxims res-
ponsables de la cursa.
Atletes decebuts

Matadepera

Els Pastorets de Matadepera
Amics del Teatre de Matadepera.
Benvolguts:
En el programa de la Festa
Major d’enguany he llegit algunes
ratlles al començar que al meu
entendre mereixen uns aclari-
ments, sense intenció d’ofendre a
ningú, doncs coneixedor d’aques-
tes tasques sé de les molèsties i
esforços, a vegades poc agraïts i
reconeguts. Per aquest motiu
abans de entrar en el tema, vagi
la meva felicitació al Grup que
any rere any des del nou Pavelló
representen amb èxit els Pasto-
rets de Josep Maria Folch i
Torres.
Precisament vull fer referència a
allò de que no s’havien represen-
tat mai a Matadepera uns Pasto-
rets de Folch i Torres. Doncs ho
sento, amics, anteriorment per
allà l’any 1944/45 varen repre-
sentar-se al Casal Teatral que hi
havia a la Plaça de Cal Baldiró.
No recordo de qui partí la inicia-
tiva, però és el cas que l’elenc
teatral de la Parròquia de Sant
Vicenç de Jonqueres, Creu Alta,
Sabadell, varem venir amb un bus
de l’empresa Martí, que llavors
era creualtenca, una cinquantena
de jovent a representar Els Pas-
torets de Folch i Torres que per
aquelles festes de Nadal actuà-
vem al nostre local parroquial i
acabats nostres compromisos vin-
guérem a Matadepera quina

posada en escena resultà de
meravella recollint molts aplaudi-
ments.
Vestuaris, barbes, bigotis, calçat i
altres estris els portarem nosal-
tres i les decoracions, llums, etc.
Vull suposar que anaren a càrrec
de la tramoia del propi local,
amb els quals fent conversa ens
explicaven que ells feien o havien
fet L’Estel de Natzaret (per cert
aquesta obra és original de
Ramón Pàmies). En Pitarra,
autor tant prolífic potser també
va escriure alguns Pastorets però
l’Estel de Natzaret l’autor és en
Pàmies.
Acabada la representació varem
ser obsequiats en el local parro-
quial amb unes safates amb talls
de coca ensucrada i algun porro-
net de mistela que en aquells
anys quasi era mercaderia desco-
neguda. El detall agradà molt i
tota la colla pujarem al bus molt
contents i agraïts.
Em plau fer memòria dels Pasto-
rets d’en Folch i Torres represen-
tats l’any 1988 a l’escenari de
l’antic Pavelló, doncs el meu fill
Joan va col·laborar-hi fent de
Llucifer que alguns anys havia fet
al Centre Parroquial de la Creu
Alta.Tota la família varem assis-
tir a la representació, emplenant
dues llotges que llavors eren a la
banda de la riera, avui desapare-
gudes en el nou Pavelló.
Suposo que al esfondrar-se el pri-
mitiu Pavelló varen quedar sense
local, deixant de representar-se
fins fa poc que s’han reemprès al
nou Pavelló adaptant la pista com
un escenari natural amb arbres,
roques, coves, etc. I una ben estu-
diada adaptació de la masia, del
temple, casa de Josep (Anuncia-
ció) infern i establia de Betlem,
amb un final apoteòsic molt com-
plert que invita al públic aplaudir
des del començament fins al final.
Val a dir que més d’un any he tin-
gut ocasió de assistir-hi i franca-
ment cada vegada he quedat més
meravellat.
Per molts anys, amics. Enda-
vant!.
Josep Maria Barrachina i Andreu

Matadepera

Aparcament per a motos
Sóc un usuari habitual de motoci-
cleta. I he comprovat com Matade-
pera és el lloc on menys es pensa en
els aparcaments pels vehicles de
dues rodes. Hem posat el centre
amb zona blava, hem tallat una part
amb la vianalització i estem cons-
truint un aparcament de tres plan-
tes. Però en canvi només he sabut
trobar en tot el centre 7 places
expressament per a motos. Així arri-
bo a mitja tarda molts dies i no hi
ha manera d'aparcar-la en un lloc
correcte. Sempre em pregunto, si la
deixo a la zona blava, em multaran?
Ja sé que si la deixo al damunt de la
vorera em multaran com li va pas-
sar a un lector que va escriure aquí
mateix ara fa mesos. Si us plau,
poseu-hi remei ben aviat!
Francesc Xavier Mateu Gràcia

Matadepera

EDITORIAL

La Matadepera que esperem

Comencem un nou curs escolar i un any
més només podem valorar positivament
el nivell de l'ensenyament al municipi i
l'ambient social on s'emmarca. Però al
mateix temps comprovem com per exem-
ple l'escola de música continua passant
una situació delicada impartint classes en
mòduls.
Els qui havien defensat que com menys
es toqués el poble millor, estaven equivo-
cats. Mentre la Generalitat continua revi-
sant un Pla General que no té res d'ex-
traordinari, amb el nou curs es fa evident
que el poble necessita un camp de futbol
de gespa i sobretot, un espai per als joves
que de moment cobreix la part hàbil del
Casal de Cultura, la Biblioteca i a vega-
des el Casal de la Gent Gran. En aques-
ta època s'evidencia més que mai que és
imprescindible desenvolupar el més aviat
possible aquests projectes que ja fa temps
que s'han començat a gestar des de l'e-
quip de govern. La nova zona esportiva,
el futur teatre-auditori amb escola de
música i un casal per a joves s'esperen
amb anhel pels nens/es i els seus pares.
Cal confiar en la capacitat dels gestors de
l'Ajuntament per aconseguir els recursos
necessaris per disposar d'aquests equipa-
ments. Sabem que són temps difícils i
potser una bona mesura és pensar en fer
arribar un centre de negocis al municipi.
Però no podem oblidar que els propers
mesos i anys s'han de destinar i pel que
sembla així serà a aquestes mancances
que tenim ara. Confiant que la Matade-
pera que esperem arribi ben aviat. I que
el nou Pla General d'Ordenació quedi
aprovat de forma definitiva, un assumpte
que lamentablement s'ha allargat massa.

GASETA DE MATADEPERA

LA GASETA es distribueix gratui-
tament a tot Matadepera, si per

alguna raó no la rebeu, feu-nos-ho
saber al t.93 730 01 32 o al e-mail: 

lagasetadematadepera@diba.es
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CEIP Joan Torredemer
Joan Talló, amb àmplia trajectòria a les esco-
les de primària del nostre poble, s'estrena
aquest curs com a director d'aquest centre.
Un nou curs pendent encara del projecte
definitiu de l'enllaç del centre del poble amb
la passera, que facilitaria l'accés a peu a l'es-
cola d'alumnes i pares. L'escola es centra
enguany en el tema de la ciència, després de
formar els mestres durant prop de dos anys
i ara es tractarà d'implicar a tot el claustre i
lligar aquesta àrea amb la de llengua, a tra-
vés de la recerca d'informació i l'elaboració
d'un projecte. Un altre dels objectius de l'es-
cola és fomentar l'ús de l'anglès a les classes,
amb la creació de grups més petits per la
pràctica de l'expressió oral i el treball de l'an-
glès en altres assignatures. Un dels projectes
que es consoliden enguany és l'apadrina-
ment d'alumnes de P3 per part d'alumnes
de 3r de Primària, amb la intenció de crear
un vincle d'amistat, suport i responsabilitat
durant tres anys.També des de parvulari es
treballa l'autoregulació del treball, de mane-
ra que, en àrees determinades, l'alumne
pugui decidir el moment de treballar i jugar.

CEIP Ginesta
Amb una plantilla de professors estable, l'es-
cola pública Ginesta arriba enguany al seu
25è Aniversari, si bé no de la seva construc-
ció, sí del seu nom. El seu director en els
darrers anys, Joan Calvo, veu aquesta esta-
bilitat com una millor transició entre curs i
curs, doncs l'organització és relativament

més fàcil. El curs passat es va elaborar un
projecte de coeducació on s'ha treballat la
càrrega sexista en l'ús del llenguatge i mate-
rial escolar, com en problemes de matemàti-
ques on es plantegen situacions discrimina-
tòries. Un dels nous projectes és fomentar
l'ús del material escrit i audiovisual de la
biblioteca del centre, impulsat pel Departa-
ment d'Educació, que també implanta els
nous currículums a les escoles primàries.
Això implica una nova organització de les
matèries en quan a les metodologies de tre-
ball, com buscar aspectes més interdiscipli-
nars de les assignatures, i la forma d'aprovar.

Montcau-La Mola
L'escola concertada de Matadepera ha ini-
ciat enguany el seu procés de privatització,
que ha començat amb P3 i s'anirà consoli-
dant a tots els cursos en els propers anys. Al
Montcau-La Mola continuen amb el seu
projecte de millorar l'educació a través de la
tecnologia, on hi té molta incidència la pis-
sarra digital i interactiva, ja present a totes
les aules.També, des del curs passat, s'han
millorat les pistes i camps d'esport i la pisci-
na coberta. Pel que als projectes educatius,
la directora Mercè Blanch ha volgut desta-
car la participació, un any més, dels alum-
nes d'ESO al projecte Comènius, on
col·laboren escoles d'Àustria, Alemanya,
Eslovènia i Itàlia. Sota el nom de "Som el
que mengem", es vol investigar la tradició, la
ciència i les malalties que engloben el tema
de l'alimentació.

IES Matadepera
Amb un total de 465 alumnes matricu-
lats, l'IES Matadepera estrena aquest any
nova directora, Olga Martínez. Per pro-
blemes d'agenda no han pogut atendre la
Gaseta de Matadepera, però esperem
que ben aviat puguem explicar-vos els
projectes educatius d'aquest centre.

Escola de Música Frederic Mompou
Tot i no ser un centre educatiu de prime-
ra instància, hem volgut incloure l'Escola
de Música en aquest article, per la seva
història i la seva feina en el nostre poble.
L'escola de música municipal, situada al
costat del CEIP Torredemer, estrena el
curs amb nous mòduls prefabricats, que
els han proporcionat quatre aules més i
un lavabo. Aquesta nova infraestructura
ha permès desvincular l'escola del CEIP
Torredemer, qui ha recuperat les seves
aules.
La directora Natàlia Soteras ha volgut
destacar a la Gaseta de Matadepera l'es-
forç de l'Ajuntament per tenir les cargo-
les, tal com s'anomenen popularment,
llestos per a l'inici de les classes, tot i que
remarca que aquesta ha de ser una situa-
ció temporal i que hi ha la necessitat
d'una escola de música de debó. Per
aquest curs compten amb 218 alumnes
matriculats  i en general s'han pogut
cobrir totes les demandes dels diferents
instruments.

Cristina Morral
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TEMA DEL MES

Els 2.584 alumnes matriculats a Matadepera estan distribuïts en 161 a l'escola bressol Sagrada
Família, 65 a l'escola bressol municipal Ralet-Ralet, 452 al CEIP Ginesta, 421 al CEIP Torrede-
mer, 1.020 a l'Escola Montcau-La Mola i 465 a l'IES Matadepera. En poc temps, l'institut públic
de Matadepera quedarà curt per als alumnes que ara cursen primària i que han omplert les aules
a conseqüència del 'baby boom' de la dècada dels noranta.

INICI DEL CURS ESCOLAR 2008-09 ENDEVINA QUI VE A SOPAR

El primer dia molts nens i  nenes tornaven amb un somriure a lles classes, contents també de retrobar-se  amb els companys després de les vacances                                                  ©GM  

Consolidació dels centres educatius

Camí cap a l’assaig
. 20 Anys!
- Què dius?
. Que fa 20 anys que vaig aparèixer per la vida
musical mataperenca!
- Ah!, i com va ser?
. Per dirigir durant un curs l'Agrupació Coral
de Matadepera convidada per en Quim Sabater,
i batua l'olla que des de les hores encara hi
sóc.
- Sembles un elefant parlant així...
. No, no és això. És que des de setembre del
1989 dirigeixo la coral infantil del poble i t'he
de dir que per la mateixa ja hi han passat més
de 500 cantaires al llarg d'aquests anys.
- I què dius que hi fas?
. Molt senzill, ensenyar a cantar. A vegades no
som conscients de la importància que pot tenir
fer música plegats i a través del cant coral
podem fer-ho fàcilment ja que tots/es portem
l'instrument al damunt. Fer-lo sonar ens provo-
ca un munt de canvis interiors, rec sanguini,
moviment dels ressonadors, respiració i alhora
control del volum sonor, interacció amb els
companys, desenvolupament de la memòria i
també reconeixement i expansió del vocabulari
a través d'uns bons textos, ja que la majoria de
les cançons que interpretem fan referència a la
nostra tradició o bé han estat escrites per les
millors poetesses i poetes de la literatura cata-
lana.
- Ai do! , i enguany seguiràs treballant-t'hi?.
. Sí, sí, continuo dirigint-la. Cada any el nombre
i el perfil dels cantaires canvia, actualment la
Coral Infantil Clau de Sol està formada per
tres grups molt definits per edats, el grup majo-
ritari és el format per nens/es de 5 i 6 anys.
També hi ha un grup de 3 i 4 anys i un altre
per mes grans de 7 anys.
- I quins dies assageu, teniu concerts?.
. El nostre dia de treball és el divendres a la
tarda al Casal de Cultura a partir de les
17.30. Actuem tres vegades l'any com a
mínim, Nadal, Fi de Curs i el Juguem Cantant
de les Corals Infantils de Catalunya (SCIC),
que es realitza a diferents indrets de la nostra
geografia  amb altres cantaires de la comarca.
- Bé et deixo que veig que vas cap assaig!.
. Adéu!

Rosa Maria Ribera
Directora de la Coral Infantil Clau de Sol

En motiu de la Diada Nacional de
Catalunya, la regidoria de cultura va
organitzar la conferència "El Codi Civil
a Catalunya: Una realitat que és un
repte de futur", a càrrec de la Doctora
Maria Elena Lauroba Lacasa. Tot
seguit, va haver-hi un concert de cobla
de tres quartans amb la cobla 3Q5.

Gaseta octubre08.qxp  25/9/08  17:01  PÆgina 3
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BREUS

S’organitza un cicle temàtic
sobre els calls jueus

Des de la regidoria de
Cultura de l'Ajuntament
de Matadepera es repre-

nen els cicles monogràfics sobre
temàtiques concretes, mitjançant
la programació de diferents acti-
vitats culturals (conferències,
concerts, exposicions, projec-
cions, cursos, gastronomia, viat-
ges...) que donin una visió prou
àmplia sobre la temàtica escolli-
da a tots aquells que hi estiguin
interessats.
Amb aquest objectiu s'ha progra-
mat una sessió el divendres 17
d'octubre a partir de les 20
hores, a la Sala Parroquial, amb
el títol  "Catalunya Jueva". El
programa s'iniciarà amb la con-
ferència  "Història dels Calls
Catalans" a càrrec de Mario
Javier Saban, sefardita nascut a
l'Argentina i autor de nombrosos
llibres sobre judaisme. A les
21.30 hores  hi haurà un tast de
cuina sefardita. Per acabar, a les
22:15 hores està previst un con-
cert que inclou peces de música
jueva, amb el cor de La Capella
de Música de Santa Maria de
Mollet. La direcció anirà a
càrrec de Pelegrí Bernial, mentre
que Jesús Casals serà el violí
solista. El preu del tast i concert
és de 12 euros per persona.
A més, està prevista una sortida
de cap de setmana relacionada
amb el curs per visitar als calls
de Girona, Besalú i Barcelona.
La inscripció de la sortida es
farà directament a Gift Travel. El
preu total del viatge serà de 180
euros i inclou la visita i dinar a
Girona, la visita, sopar i dormir a
Besalú el dissabte i la visita i
dinar a Barcelona el
diumenge.Per a més informació,
podeu visitar el web
http://www.giftravel.com o tru-
car al telèfon 937 871 950.

Es presenta el documental
‘Verema de veremes’

La Unió Excursionista de
Matadepera va presentar
el passat 23 de setembre

a l'Hotel el documental "Verema
de veremes", un treball realitzat
pel matadeperenc Iago Otero
amb la col·laboració de Pere
Jaume i Isaki Lacuesta.
"Verema de veremes" tracta l'ela-
boració de vi a casa com una de
les activitats tradicionals que
desenvolupaven els petits masos
d'Olzinelles, al Montnegre, i que
havien dut a terme durant segles.
El de Can Pau Foguera, però, que
és el que centra aquest treball,
presenta la particularitat que és
l'última vinya activa de la zona.
El documental va ser presentat
oficialment a la Sala Petita de
l'Ateneu de Sant Celoni el 18 de
setembre i pretén ser una refle-
xió sobre la desaparició de la
cultura pagesa del nostre país.
La sessió va anar precedida d'un
vídeo de 6 minuts del mateix
Otero que porta per nom "L'e-
clipsi de Sant Llorenç".

ÉS NOTÍCIA

La sorpresa va ser majo-
ritària quan el departa-
ment d’urbanisme de la

Generalitat va retornar el Pla
General d’Ordenació Municipal
(POUM) exigint fer-hi modifi-
cacions. “Quan tothom sap que
és un POUM que l’únic que fa
és ordenar les peces existents. És
el model de poble que teníem”,
expliquen des de l’Ajuntament.
Però realment, ara fa un any, la
comissió d’urbanisme va desfer
la majoria de convenis que s’ha-
vien treballat durant els darrers
anys, com els equipaments
docents o les instal·lacions espor-
tives i  es va haver de tornar a
formar l’equip redactor que hi
tornés a treballar. “Va ser un cop
dur que ens va fer començar de
nou i arribar fins a dia d’avui”.
I la situació actual és que l’Ajun-
tament ja ha rebut per part de
l’equip redactor el nou document
que inclou les modificacions que
demanava la comissió d’urbanis-
me i les noves propostes que
s’han aprofitat per incorporar -
com el centre de negocis mencio-
nat a la part superior d’aquesta
pàgina-. Ara l’àrea tècnica el revi-
sarà i s’espera poder fer un ple
extraordinari durant el mes d’oc-
tubre per tal que sigui aprovat a
l’Ajuntament i torni a ser enviat

a Barcelona. “Confiem en que
llavors, després de les visites que
hem fet periòdicament a l’àrea
tècnica del departament d’urba-
nisme de Barcelona, ens l’apro-
vin sense cap més sorpresa”,
explica el regidor d’urbanisme
Jordi Roca. El pas definitiu serà
la publicació oficial al diari de la
Generalitat.
Des de l’Ajuntament, lluny de
buscar explicacions al perquè
està trigant tant el procés d’apro-
vació definitiva, s’ha volgut apro-
fitar per incloure algunes modi-
ficacions pensant en nous projec-
tes de futur.
I un  d’aquests nous projectes

que s’ha inclòs és el d’un Casal
de joves, un espai que tingui sales
de treballs i tallers dedicat a la
gent jove del municipi.
Aquesta decisió es va prendre
després de consultar el Consell
Local de Joventut amb qui tam-
bé es va consensuar la seva futu-
ra ubicació, a la zona esportiva
que hi haurà davant la zona del
Mas Sot i el camp de pràctiques
de golf.
Sobre el finançament d’aquest i
altres projectes, Roca va assegu-
rar que “estem estudiant les pos-
sibles subvencions i la venta
patrimonial per fer aquestes
inversions”.

El Pla General modificat
s’aprovarà aquest mes d’octubre

L’habitatge públic
s’adjudicarà a
finals d’any
L' Ajuntament espera que a
finals d’any o, com a molt,
principis de 2009, els 36 habi-
tatges de protecció oficial ja
tinguin els seus inquilins assig-
nats i visquent-hi.
De fet, segons el regidor de
joventut i habitatge Jordi Roca
aquesta primera fase podria
quedar acabada a finals d’any,
després d’alguns retards pro-
vocats pels moviments de terra
a l’inici de les obres i també
per les empreses d’instal·ladors
que subcontracta la construc-
tora i que es van veure afecta-
des per la crisi immobiliària.
Un cop solucionats tots
aquests aspectes tècnics del
projecte de Jan Baca, l’Ajunta-
ment ja es centra en les bases
d’adjudicació que, després de
les reunions amb altres partits
i amb el Consell Local de
Joventut, s’espera que puguin
fer-se públiques durant les pro-
peres setmanes. “Punts com el
sorteig o els anys d’empadrona-
ment no deixen a l’ambigüitat ja
que venen marcats pel regla-
ment de la Generalitat”, explica
Roca. L’objectiu de l’Ajunta-
ment és aprovar les bases a l’oc-
tubre per obrir el procés de
sol·licitud al novembre. Us infor-
marem a través de la Gaseta.

L'equip de govern té el desig
de dotar a Matadepera d'un
centre de negocis i per això

va demanar a una empresa externa
la realització d'un estudi que definís
la viabilitat d'aquest projecte.
Després d'haver consultat també a
empresaris, inversors i experts en el
sector, s'ha arribat a la conclusió de
que un centre de negocis seria una
iniciativa positiva pel municipi.
A banda de l'evident benefici econò-
mic que suposaria per l'Ajuntament 
-l'Alcaldessa ja va recordar que no es
podia continuar depenent de les lli-
cències d'obres-, disposar d'un centre
de negocis seria, en paraules del regi-
dor d'urbanisme, Jordi Roca "un
motor pel comerç, dinamitzar el
municipi i una ajuda pels joves
emprenedors quan decideixin comen-
çar les seves carreres professionals".
Sobre el model d'aquest centre de
negocis, encara està per definir, però
s'han estudiat els que hi ha a la zona
i sobretot a una localitat de caracte-
rístiques similars com és Sant Cugat,
on es troba el Trade Center.

De moment, segons Roca, "les opi-
nions i sensacions de la gent coneixe-
dora del negoci ens fan donar l'em-
penta i tirar el projecte endavant.
Després haurem de definir quin és el
model de centre empresarial que
volem tenir".
En qualsevol cas, l'objectiu és el d'a-
traure empreses punteres, fet que

suposa una injecció econòmica
important a l'hora de recaptar
impostos i també doten de més dina-
misme al comerç i restauració locals
a l'hora d'oferir els serveis a les per-
sones que hi han de treballar.
Tot i que  el projecte encara es troba
a la fase inicial, les primeres idees
situen aquest equipament de més de

tres mil metres quadrats a la zona on
es troba el forat 2 del camp de golf.
L'obra, pressupostada inicialment en
12 milions d'euros, s'espera que
podria acabar-se a principis de 2012,
tot i que, tal com recorda el titular
d'urbanisme, "no és un edifici qualse-
vol ni una gestió qualsevol. De
moment cal estudiar quin serà el
millor model per aquest centre
empresarial i a partir d'aquí veurem
com avança tot plegat".
L'Ajuntament ha aprofitat la revisió
del PGO per incloure aquest equipa-
ment i, de fet, ja s'ha rebut el vist i
plau per part del departament d'ur-
banisme de la Generalitat que haurà
d'aprovar en uns mesos de forma
definitiva el document.

Matadepera disposarà
d’un centre de negocis  
L’Alcaldessa ho va anunciar durant la recepció de Festa Major i des de l’Ajuntament ja s’hi
treballa des de fa mesos. D’entrada, els estudis encarregats i les consultes efectuades assegu-
ren que el projecte és viable i serà positiu per a Matadepera. A més, s’inclou al Pla General.

UN PROJECTE QUE PODRIA SER UNA REALITAT L’ANY 2012

AQUEST MES,LES BASES INCLOU LA CONSTRUCCIÓ D’UN CASAL DE JOVES

El projecte del Trade Center de Sant Cugat ha servit com a referència                                                                                                      ©ARXIU

Continua sense aprovar-se definitivament la reestructuració del municipi                        ©GM

L'empresa terrassenca Torrents
Padrós S.L. ha assumit des del
passat 30 de setembre la gestió
de la peixateria Miralles (al carrer
Sant Joan, 59), que havia tancat
les seves portes ara fa uns mesos.
Torrents Padrós ja té quatre esta-
bliments a Terrassa.

Gaseta octubre08.qxp  25/9/08  17:01  PÆgina 4
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BREUS

El dia 3 torna la temporada
estable de música 

La temporada estable de
música a Matadepera es
reprèn el 3 d'octubre

amb un concert espectacle de
Lírica. L'actuació, que tindrà
lloc a l'Hotel a partir de les 22
hores, està interpretada per
Francesca Marlans i es titula
'Fragilitats'. En l'obra s'hi inter-
preten peces vocals de Vivaldi,
Mozart, Händel, Cilea, Satie...
entre d'altres, i textos d'una quo-
tidianitat sorprenent de Mozart
mateix, o d'altres d'irònics i cla-
rividents de teòrics del teatre
com ara Fernando Fernán Gómez
i Peter Brook. La dramatúrgia
uneix el cant amb el text, fent-ne
un tot compacte.
La proposta estètica i teatral de
la Mercè Boronat és agosarada i
moderna, i trenca amb el format
clàssic de recital líric, per abo-
car-se a una proposta amena i
innovadora que mescla teatre
amb òpera, sense perdre la quali-
tat d'un concert més ortodox. El
preu general serà de 14 euros i
el reduït de 12.
D'altra banda, el 21 de novembre
arribarà un nou concert, en
aquest cas de jazz, amb Manel
Camp (piano) i Llibert Fortuny
(saxo elèctric), que versionaran
l'obra del Mozart.

Les sardanes s’acomiaden
durant la Festa Major

Un dels actes que van
servir per tancar la cele-
bració de la Festa Major

d'aquest any va ser l'audició de
sardanes a la plaça de Cal Baldi-
ró, a càrrec de la cobla Jovenívo-
la de Sabadell, que va comptar
amb una nombrosa assistència,
tant d'espectadors com de sarda-
nistes.
Convidada per l'Agrupació Sar-
danista La Mola, també va ser-hi
la reconeguda compositora de
sardanes Montserrat Pujolar, de
la qui se'n va interpretar una
sardana dins la programació.
Aquesta compositora de sarda-
nes és molt estimada en l'am-
bient sardanista de la nostra
població i a la que va dedicar
l'emblemàtica sardana "L'Aplec
del Vespre" que fou estrenada en
l'Aplec de Matadepera de l'any
1996.

A la fotografia, de dreta a esque-
rra Jordi Simó, president Agru-
pació Sardanista La Mola,
Montserrat Pujolar, compositora
i Joan Rios, Lídia Marimón i
Lola Puig, integrants de l'Agru-
pació Sardanista La Mola.

"Acompanyat per una
flauta i un piano, Papa-
geno, ocellaire d'ofici,

explica amb l'ajut dels altres
cantants i actors les extraordinà-
ries aventures que visqué amb el
seu amic, el príncep Tamino,
quan van anar a terres llunyanes
per rescatar la princesa Pamina,
la filla de la Reina de la Nit, que
estava presonera del malvat
Sarastro. Durant el seu viatge,
Papageno i Tamino es van trobar
amb moltes sorpreses; de vega-
des les coses no eren el que sem-
blaven i les persones que sem-
blaven dolentes, en realitat, eren
bones i, persones que semblaven
bones, no ho eren tant." Aquest
és l'extracte de l'obra escollit per
la companyia Comediants per
presentar la seva adaptació per a
públic infantil de "la Flauta
Màgica". Joan Font i Pujol,
Director de Comediants, expli-
cava que la intuïció el va portar
a preparar una versió reduïda de
"la Flauta Màgica", després de
veure com els seus fills i altres
nens quedaven fascinats davant
la bellesa de la partitura i com-
moguts pels personatges i els
paisatges de l'obra. I no es va
equivocar. En el seu pas per
Matadepera, "La petita flauta
màgica" també va deixar boca-
badats els assistents i, especial-
ment, els més menuts, que es
van deixar captivar ràpidament
per la imaginació i la fantasia
d'aquesta faula.
L'adaptació de Comediants de la
cèlebre obra de Mozart, va ser
l'obra escollida per clausurar la
XXVIIIena edició del Festival

Internacional de Música, que va
començar el mes de juny, amb el
concert de l'Orquestra de Cam-
bra Frederic Mompou i el Cor
de Noies de Matadepera, seguit
de l'actuació, el mes de juliol,
del pianista José Enrique Baga-
ría i el violinista Josep Colomé,
l'actuació del duo de guitarres
integrat per Muñoz Coca i el

matadeperenc Santi Pavón, el IV
Concurs Internacional de
Músics de Carrer i la represen-
tació d'una de les sarsueles més
famoses, "la verbena de la Palo-
ma", per part dels Cors de Sar-
suela de Sabadell. Passada la
pausa del mes d'agost, el concert
de l'Orquestra de Cambra de la
Sinfònica Europea, amb Cristian
Florea al violoncel i Maria Flo-

rea al violí, va precedir "La peti-
ta flauta màgica", l'obra que ha
tancat el festival d'enguany. A
l'hora de valorar els resultats d'a-
questa edició, el Regidor de
Cultura i Comunicació, Joan
Antoni Ferran, considera que en
general ha anat bé i destaca
especialment alguns dels con-
certs com el de "l'Orquestra de

Cambra de l'Escola Frederic
Mompou, que van mostrar una
millora important respecte l'any
passat, i la bona actuació del
Cor de Noies. El duo de piano i
violí va ser magnífic i, a més, es
dóna la circumstància que
Montserrat Mestre va ser la pri-
mera professora de l'instrument
de Josep Colomé i ja ens va
avançar que la seva interpretació

seria remarcable. El duo de gui-
tarres, que tenia l'interès afegit
d'escoltar al mataperenc Santi
Pavón tocant la guitarra, va
resultar brillant." Les dimen-
sions de la plaça Baldiró van
quedar un pèl justes per a l'esce-
nografia de La verbena de la
Paloma i van perjudicar una
mica la representació, que havia
de ser un èxit popular. Vàrem
haver de lamentar que l'altra
orquestra que havíem volgut
contractar, integrada per joves
de tots els Països Catalans, ens
digués, massa a darrera hora,
que no podia venir. Tot i així,
amb l'orquesta que dirigeix Cris-
tian Florea es pot dir que, musi-
calment, no vàrem pas perdre
res en el canvi. Del darrer con-
cert, La petita flauta màgica, cal
destacar, com així ho van fer els
propis cantants, l'atenció i el
silenci amb què els menuts van
seguir la música de Mozart." De
cara al proper festival, el mateix
regidor, ha avançat que caldrà
fer un replantejament a fons del
Concurs de Músics de Carrer, ja
que "tot i que el premi és subs-
tanciós, l'interès dels músics per
concursar no és el que caldria".
Per la seva banda, Francesca
Marlet, fundadora del festival i
membre de la comissió organit-
zadora ha destacat "la varietat
d'estils musicals que s'ofereixen i
la gran qualitat i l'alt nivell dels
intèrprets que han vingut. Quan
hi ha una programació de cate-
goria, la gent respon i, per això,
la nostra intenció és mantenir el
nivell que hem assolit fins ara".

Míriam A. Vila

"La petita flauta màgica" tanca el
Festival Internacional de Música
"La petita flauta màgica", l'adaptació de Comediants de l'obra de Mozart va ser l'últim espectacle de l'edició d'enguany
del Festival Internacional de Música de Matadepera. Precisament, la versió íntegra d'aquesta mateixa òpera obrirà la
nova temporada del cicle "Una Nit d'Òpera", que organitza la Regidoria de Cultura a l'espai de l'Hotel.

ANÀLISI PER PART DEL REGIDOR JOAN ANTONI FERRAN D’AQUESTA XXVIII EDICIÓ

La Banda de Matadepera, amb la
col·laboració de l’Ajuntament, organitzen
un cicle de música de banda que arribarà
els tres dissabtes del mes d’octubre, a
partir de les 12.30 hores a la plaça de Cal
Baldiró. Les bandes convidades són la de
Martorell (dia 11), la de Ciutat Badia (dia
18) i la de Matadepera (dia 25).

Agenda d’activitats de Matadepera         

Dime 1 18.00 Muntanyeta "Hora del Conte": "L'agrimònia" Biblioteca Àngel Guimerà P. 11 
Dij 2 23.00 Hotel "Dijous a l'Hotel": amb 'Indïra' Decibel.cat i Regidoria de Cultura P. 8 
Div 3 22.00 Hotel "Música a Matadepera": 'Fragilitats' Regidoria de Cultura P. 5
Diss 4 11.30 Plaça Cal Baldiró "Dissabtes a la Plaça" Ajuntament i Matadepera Comerç
Diu 5 12.00 Església Sant Joan Presentació del nou rector per el Bisbe de Terrassa Església de Sant Joan 
Dill 6 18.00 Escola Ginesta Inici del curs: "Catalans a la Mediterrània" AIUMA                                                             GM 243
Dij 9 23.00 Hotel "Dijous a l'Hotel": Albert Fibla Decibel.cat i Regidoria de Cultura P. 8 
Div 10 21.00 Hotel "Una nit d'òpera": 'La flauta màgica', de Mozart Regidoria de Cultura P. 5
Diss 11 11.30 Plaça Cal Baldiró "Dissabtes a la Plaça" Ajuntament i Matadepera Comerç
Diss 11 12.30 Plaça Cal Baldiró "A l'octubre 'toca' banda": la de Martorell Banda de Matadepera P. 5 
Diu 12 17.30 Sala Parroquial Espectacle de contes Xarxa Matadepera 
Div 17 20.00 Sala Parroquial "La catalunya jueva": conferència Regidoria de Cultura P. 4 
Div 17 21.30 Sala Parroquial "La catalunya jueva": tast de cuina sefardita Regidoria de Cultura P. 4
Div 17 22.15 Sala Parroquial "La catalunya jueva": concert de música jueva Regidoria de Cultura P. 4
Diss 18 11.30 Plaça Cal Baldiró "Dissabtes a la Plaça" Ajuntament i Matadepera Comerç
Diss 18 12.30 Plaça Cal Baldiró "A l'octubre 'toca' banda": la de Ciutat Badia Banda de Matadepera P. 5 
Dij 23 19.00 Biblioteca "Club de Lectura": 'La metamorfosi' de Kafka Biblioteca Àngel Guimerà P. 11 
Diss 25 11.30 Plaça Cal Baldiró "Dissabtes a la Plaça" Ajuntament i Matadepera Comerç
Diss 25 12.30 Plaça Cal Baldiró "A l'octubre 'toca' banda": la de Matadepera  Banda de Matadepera P. 5
Diu 26 08.00 Plaça Sant Jordi Trobada per a l'excursió a Puig Lluent Unió Excursionista de Matadepera P. 9 
Dim 28 20.00 Hotel Xerrada mensual: "El coach de parella" Dones d'Avui de Matadepera P. 8 

DIA          HORA LLOC                        ACTE                                                                            ORGANITZA                                                +INFOR

La posada en escena de l’obra de Mozart va incloure alguna acrobàcia                            ©GM

Última sessió de les sardanes              ©ASM

+info a www.matadepera.cat
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AJUNTAMENT
La comissió que organitza les
celebracions dels 25 anys d'ager-
manament amb Mariapfarr va
tenir una reunió amb algunes
entitats el mes passat on es va
explicar el projecte. Destaca el
viatge que es farà durant el pont
de Maig a aquesta població. 

LA REGIDORIA D’ESPORTS INFORMA

Benestar Social informa de
les activitats al Casal de la
Gent Gran

Un cop acabada la Festa
Major, es van iniciar la
major part de les activitats

al Casal de la Gent Gran:
Curs de gimnàstica: Hi ha dos
grups, un de gimnàstica de manteni-
ment i un de gimnàstica suau per a
persones amb mobilitat reduïda.
Curs de ioga: Per motius de salut de
la professora hem hagut de buscar
una persona per poder fer la substi-
tució, i de moment, només hem
pogut programar dos grups de ioga
al casal. De manera provisional, s'ha
donat l'opció als altres dos grups del
vespre, perquè facin l'activitat de
tai-txi organitzada des de la regido-
ria d'esports.
Curs de manualitats: Actualment hi
ha en funcionament cinc grups.
Curs d'informàtica: El mes d'octu-
bre iniciarem les classes d'informà-
tica: internet, word, photo-shop, amb
un augment de participació d'alum-
nes i de persones voluntàries que
imparteixen els cursos, la dedicació
desinteressada de les quals, fa possi-
ble que aquest projecte tingui tant
d'èxit.
Racó de la memòria: S'iniciarà el
dilluns 6 d'octubre de les 16:45 a
les 17:45.
Demaneu informació al departa-
ment de Serveis Socials i apunteu-
vos a la que més us interessi.

Servei de Podologia
A partir del mes d'octubre les visites
es faran els divendres 10 i 24 a par-
tir de les 9.30 del matí i cal dema-
nar hora prèviament.
Horaris del Departament de 
Serveis Socials
Els horaris d'atenció per a tràmits
diversos: tots els matins de 9 a 14 i
els dilluns a la tarda de 16 a 18:30.
Per parlar amb l'educadora social
i/o la treballadora social, s'ha de
concertar hora de visita.

BREUS

La regidoria d’esports amplia l’oferta
d’activitats amb la dansa i el funcky
El passat mes de setembre es van iniciar les activitats esportives organitzades des de la regidoria d'esports per a adults,
joves i nens i nenes en edat escolar. La principal novetat és que s'ha ampliat l'oferta d'activitats amb dues de noves; dansa i
funcky jove, que començaran aquest mes. D'altra banda, la majoria d'entitats del municipi que promouen l'esport de base ja
han iniciat les seves respectives temporades. Tot seguit us adjuntem tota la informació que s'aporta des de l'àrea d'esports.
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Política Partits

ESQUERRA REPUBLICANA DE
CATALUNYA 

Veritats 
i mitges veritats 

És cert que el govern anterior
va deixar un nou POUM que
encara necessitava l'aprovació

de la Generalitat. Com també és cert
que fa gairebé un any que l'Ajunta-
ment ja té sobre la taula les esmenes
introduïdes i que suposen incorporar
molt poques variacions respecte el
document que es va tancar fa un any i
mig, amb el vot favorable dels regidors
de CiU, inclòs el de Mireia Solsona.

És cert que l'anterior govern va lle-
gar un aparcament al que li mancaven
els darrers retocs i que Fecsa-Endesa
completés la instal·lació elèctrica. És
cert que calia buscar una solució tècni-
ca per poder obrir l'aparcament men-
tre duren les obres del Casal. Com
també ho és que l'aparcament es va
deixar finançat al 100% gràcies en
gran part a subvencions supramunici-
pals que es van aconseguir. I que fa
molts mesos que podria estar obert,
doncs estant pagat i acabat, quin sentit
té no utilitzar-lo?

És cert que el Casal costarà molts
diners i això comprometrà part de l'in-
versió d'aquest mandat municipal.
Com també ho és que l'anterior govern
va deixar la redacció del projecte
pagada, les obres adjudicades i més de
900.000 euros en subvencions provi-
nents de dos departaments de la Gene-
ralitat, la Diputació i fns i tot del
Ministerio de Administraciones Públi-
cas dels espanyols, a més de recursos
propis del pressupost municipal.

És cert que les obres van amb
retard. Com també ho es que l'actual
govern decidí aturar-les durant mesos
per rumiar-se si al Casal li feia falta
un bar o era millor posar-hi una sala
d'exposicions (?).

És cert que el nivell d'ingressos per
les llicències d'obres ha baixat molt el
darrer any i que això ha compromès
molt les finances municipals. Com
també ho és que el nou govern va tro-
bar un Ajuntament que no estava
sobreendeutat i que tenia unes finan-
ces sanejades.

És cert que alguns trams de la pea-
tonalització del centre no es van execu-
tar prou bé. Com també ho és que
creiem que el balanç d'aquest canvi ha
estat positiu i que ningú voldria tornar
al punt de partida d'abans de les
obres. O de debó hi ha algú que voldria
que els cotxes tornessin a circular pel
centre, amb tota llibertat? L'import de
les reparacions és irrisori en compara-
ció amb la complexitat i cost, a tots els
nivells, que tingué el procés d'execució
de la vianalització.

Tot això i molt més és cert, però no és
el que expliquen algunes persones del
nostre municipi. Potser perquè diuen el
que molta gent té ganes de sentir. I
també perquè és una bona manera de
distreure l'atenció davant el que
tothom sap que és cert: que l'actual
govern és del color que volen els mata-
deperencs, però no té ni la meitat
d'empenta i dinamisme de l'anterior.

PARTIT POPULAR
DE CATALUNYA

Apujarà CiU de
nou l’IBI?

Com cada any, amb l'arriba-
da de la tardor, l'equip de
govern aprova les ordenances

fiscals per l'any vinent. Nosaltres,
des del famós "CATASTRAZO" pro-
mogut l'any 2004 per l'anterior
equip de govern format pel PAM-
ERC-PSC, sempre hem defensat i
lluitat davant els diferents equips
de govern  una congelació de l'
impost de l' BI, ja que la base de
l'impost incrementa periòdicament
un 10% anual fins arribar al 100%
dels nous valors cadastrals promo-
guts per la revisió. Volem recordar
que les puges reals de mitja, que
son les que afecten directament  a
la butxaca dels ciutadans, han estat
les següents :

ANY: 2.005 PUJA del 19.19%.
ANY: 2.006 PUJA del 17.92 %.
ANY: 2.007 PUJA del  16.96 %.
ANY: 2.008 PUJA del 14.61% .

Davant d'aquestes puges tan fortes
nosaltres, un any més, proposarem
en l'actual govern de CIU que faci
una puja real al ciutadà al voltant
de l' I.P.C. Creiem que és el més
just després d'aquestes puges tan
per sobre de l' IPC que hi ha hagut
aquests últims anys. D'altra banda,
volem recordar a CIU que ells en el
seu programa electoral van prome-
tre que congelarien aquest impost, i
l'any passat la seva resposta a la
seva promesa va ser apujar-lo un
14,61% de mitjana. Esperem que
aquest any siguin més coherents
amb les seves promeses i facin el
que varen dir.També volem recordar
que CIU va ser molt crítica amb la
revisió cadastral  quan van estar a
la oposició amb nosaltres i van cri-
ticar durament aquestes puges fetes
per l'anterior govern, nosaltres
seguim dient el què dèiem, CIU
sembla que no, ¿on és la seva cohe-
rència?.

Des del Partit Popular farem tot el
que estigui a les nostres mans per
poder aconseguir un impost raona-
ble pel ciutadà de Matadepera i
aquest any  més encara ja que
estem davant d'una  crisi econòmica
que no sabem quan durarà. Per
nosaltres no val l'excusa  que no hi
ha diners a la caixa, ja que Matade-
pera al no tenir indústria mai ha
tingut massa diners per a fer inver-
sions. El que hauria de fer CIU és
disminuir despeses, es a dir apretar-
se el cinturó, no embrancar-se en
obres faraòniques ni en festes fas-
tuoses. La crisi la pateix tothom i
tothom es sap administrar. Per tal
motiu, els que administren els bens
públics han de vetllar també per l'e-
conomia dels ciutadans.

PROPOSTA ACTIVA DE 
MATADEPERA

Com tenim els
equipaments?

CONVERGÈNCIA 
I UNIÓ

La recta final...

Ja estem a la fase final del
llarg projecte de redacció del
Pla d'Ordenació (POUM), que

ens permetrà assentar l'actual model
de poble i dibuixar les línies mestres
de l'actuació urbanística dels propers
anys.

El POUM el va aprovar per unanimi-
tat el Ple de març 2007, i la Genera-
litat el va informar el passat octubre,
obligant-nos a reconduir la situació
amb l'empresa redactora, per com-
plir o explicar tots els punts d'aquest
informe, de més de 30 pàgines, de la
Generalitat.

És curiós que ERC i PSC, que ara es
"queixen" de que no hem fet res el
darrer any o ens posen en dubte la
feina, siguin els responsables, des de
la Generalitat, de torpedinar i posar
en perill el model de poble que molts
mataperencs defensem i els convenis
negociats per aconseguir el millor per
al municipi. Gràcies al nostre treball,
fins i tot els hem pogut reconduir i,
en alguns casos, millorar-los, sigui
amb noves zones d'equipaments, acti-
vitats econòmiques o projectes urba-
nístics per al poble.

Qui redueix a escriure 6 pàgines
aquesta tasca, pretén ignorar el con-
tingut del document i la feina que ha
implicat (perquè s'ha informat els
seus representants, en totes les fases
del projecte, de tots els punts a trac-
tar) i fer la seva tristament habitual
demagògia. I enganyar.

Un cop l'equip redactor ens lliuri el
dia 8 les modificacions que han
resultat necessàries, les revisarem
amb els tècnics de la casa i la resta
de forces polítiques, abans de l'apro-
vació del Ple, pas previ a tornar la
documentació a la Generalitat i que
hi doni l'aprovació definitiva.

Actituds i posicionament com els
seus no ajuden a afrontar aquesta
recta final. Fóra més positiu que
traslladessin les seves queixes als
seus de la Generalitat, i els recordes-
sin l'unanimitat en els criteris bàsics
del nostre POUM i en el model de
poble que s'hi dibuixa.

Per part nostra, seguirem treballant
per a què aquesta recta final sigui
ràpida, sempre en defensa dels inte-
ressos del municipi i del model de
poble que tenim, sabent que sempre
quedarà qui, amb la demagògia i la
mentida, seguirà sense valorar l'es-
forç i el treball de la gent de CiU.

Al final del darrer mandat
municipal, concretament en
l'últim Ple Municipal, tots

els grups polítics ens vam compro-
metre a tirar endavant un Pla d'E-
quipaments que concretava la cons-
trucció d'un nou Camp de Futbol
municipal, d'un Camp d'Hoquei
municipal, d'una Escola de Música
amb Auditori, d'un Casal de joves i
d'una adequació del Camp de Golf
municipal.
Fins i tot, des del PAM havíem pro-
posat un sistema de finançament
per la construcció de tots aquests
equipaments que evidentment, pas-
sava per la venda d'una part del
patrimoni de l'Ajuntament aconse-
guit en la nova ordenació del Plane-
jament urbanístic.
De tots aquests compromisos, que
recordem van ser votats per unani-
mitat, és a dir amb els vots a favor
de CiU entre altres, de moment en
sabem ben poca cosa: ens han par-
lat d'una subvenció fantasma que
ha de venir de Madrid, de converses
amb la junta del Club de Golf la
Mola segons les quals, renuncien al
camp de pràctiques sense res a
canvi, o de possibles ventes patri-
monials de l'antiga casa dels mes-
tres. Però concreció clara, cap.
Tirar endavant un equipament
municipal no es fa d'un dia per l'al-
tre, els passos son complexes i
llargs, primer s'ha de fer un concurs
per escollir l'equip redactor del pro-
jecte, publicar el concurs, recollir
ofertes, adjudicar-lo (uns dos o tres
mesos) després l'equip guanyador
ha de redactar el projecte construc-
tiu (uns 5 o 6 mesos) un cop infor-
mat favorablement i aprovat aquest
projecte s'ha de fer el concurs per
adjudicar-ne la construcció (uns
altres dos o tres mesos) i finalment
realitzar la construcció (aquí pot
variar depenent de l'equipament, un
camp esportiu pot tardar uns 8 o 9
mesos, però una escola de musica
amb auditori podem tardar-ne 18 o
20), en total entre 2 anys i mig i
tres.Tot això si es fa legalment, es
clar...
Per tot això ens preocupa moltíssim
que encara no s'hagi arribat al pri-
mer pas en cap d'aquests equipa-
ments, augurant que no se'n tirarà
ni un endavant en tot el mandat,
incomplint l'acord unànime del Ple.
Si fem cas dels incompliment de l'e-
quip de govern fins ara, la nostra
preocupació encara és més justifi-
cada: A començament d'aquest any
ens van dir que aquest desembre el
pàrquing (acabat des de fa mes d'un
any) estaria obert per ajudar a la
campanya de Nadal dels comer-
ciants, i que el famós wi-fi ja fun-
cionaria. De moment no es preveu
res de tot això, com a màxim, per
Nadal hauran penjat les llums dels
carrers i gràcies.
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BREUS 

DAMA parlarà de les 
relacions de parella

DAMA (Dones d'Avui de
Matadepera) centrarà la
seva conferència mensual

en les relacions de parella i per
això convidarà el psicòleg expert
en la matèria Jordi Pagès Pedro-
la. La xerrada, que durà per títol
"Com funcionen les parelles que
funcionen" arribarà el darrer
dimarts de mes, el dia 28 a par-
tir de les 20 hores a l'Hotel. Tot
seguit, com sol ser tradició, hi
haurà sopar al restaurant La
Balma, on els assistents gaudiran
de la millor cuina.

El Col·lectiu d’Art fa públics
els guanyadors del concurs

El jurat format per els
fotògrafs Manel Coll,
Miquel Badia, Ricard

Guixà, i el pintor Antoni Fàbre-
gas, van decidir els premis del con-
curs de fotografia de Festa Major.
En la categoria adults, la guanya-
dora va ser Aina Guitart Solsona,
per davant de Quim Vancells i
David Borras. Pel que fa a la cate-
goria de menors de 15 anys els
tres primers classificats van ser
Júlia Talo, Marc Borràs i Nil Talo,
a banda de 27 accèssits que
també es van lliurar.Totes les foto-
grafies, les guanyadores i les de la
resta de participants, romandran
exposades al Casal de la Gent
Gran del 17 al 24 d'octubre.

Gent Gran de Matadepera
celebrarà la castanyada

Per aquest mes, Gent
Gran de Matadepera té
previstes dues activitats

especials. En primer lloc, el dis-
sabte 25 d'Octubre celebrarà, uns
dies abans del que tocaria, la tra-
dicional castanyada. I l'endemà
diumenge 26 està prevista la
segona sortida relacionada amb
els 100 anys del Palau de la Músi-
ca. Des de la platea de la sala
principal els assistents podran
gaudir, a més de la perspectiva de
la mateixa, d'un magnífic concert.
Durant els primers dies d'aquest
mes l'entitat es posarà en contacte
amb totes les persones sòcies per
explicar-los tots el projectes fins a
final d'any.

Mor, als 85 anys d’edat,
Eduard Pujol i Masclans

E
duard Pujol i Masclans,
expresident de l'Associació de
Veïns del Casc Antic i Eixam-

ple de Matadepera i persona molt
coneguda a l'àmbit associatiu local
va morir el passat 17 de setembre
després d'una llarga malaltia als 85
anys d'edat.
Conegut també per la seva partici-
pació a la II Trobada de Gegants de
Matadepera que es va celebrar l'any
1992 (en la qual va ser el responsa-
ble de contactar amb la pràctica
totalitat dels ajuntaments d'arreu de
l'Estat), Pujol va ser pregoner de la
Festa Major de Matadepera de
l'any 1992 i en vàries ocasions va
exercir de "Rei Blanc". Fa pocs
mesos se li va tributar un homenat-
ge per la seva labor.

ÉS NOTÍCIA

Noves actuacions.
Nous grups a desco-
brir. Noves propostes

pels dijous nit a Matadepera.
Lluny de pensar que el cicle no
pot millorar, els organitzadors
creuen que cal continuar
donant impuls a un projecte
que ja ha aconseguit fidelitzar
a un públic i que vol guanyar
més adeptes.

Indïra i Albert Fibla en directe
I pels qui no puguin esperar
més, el primer concert del mes
arribarà el proper 3 d’octubre i
els convidats seran Indïra, un
grup que toca folk-rock i que
va néixer fa vuit anys. Van
donar-se a conèixer a Balears
amb el Concurs Art Jove 2001,
any en el que van gravar la
seva primera maqueta.
A finals de 2007 s'incorpora a
la banda la baixista Chiara
Giana, donant més solidesa a
la base rítmica. A principis de
2008 Connie Lynch entra com
a vocalista i amb aquesta últi-
ma incorporació Indïra es con-
solida com un quartet acústic,
creant un nou repertori amb
un so més contundent i en cas-
tellà. L'estil folk-rock dels seus
temes, defineix la seva perso-
nalitat, obtenint un so original.
Una setmana més tard arriba-
rà a l’Hotel l’Albert Fibla, que
presentarà el seu tercer treball
discogràfic, ‘El món es mou’,

acompanyat només de Jordi
Belza a la guitarra. En aquest
disc no abandona la lírica pla-
nera, clara i de proximitat que
va usar a 'Senzill' (2004) i a 'El
vals de la ingenuïtat' (2006).
Segons els organitzadors
“Eixampla i encongeix l'objec-
tiu de la seva mirada per
escriure i descriure amb el
verb més esmolat que mai. La
soledat, la incomunicació i l'in-
dividualisme de l'home del

segle XXI apareixen constant-
ment als textos d'un àlbum
amb regust agredolç però amb
final feliç, en el que el cantau-
tor de Badalona passa comptes
a tot el que l'envolta”.
Al tancament d’aquesta Gase-
ta encara no s’havien confir-
mat els concerts de la resta de
dijous del mes d’octubre, però
els podeu consultar uns dies
abans a través del web
www.dijousalhotel.com

Estrena amb grups joves
El cicle ja va posar-se en fun-
cionament el 18 de setembre
amb el grup local PPBJ, ini-
cials de Princesa Priscila Bana-
na Jamo, que ja ha actuat en
reiterades ocasions durant els
darrers mesos al poble. Defi-
neixen el seu estil “entre rock,
ska o el reagge”. PPBJ està for-
mat per Marc Puigantell, Rosa
Martínez (veu), Enric Camare-
ro i Estel Sanso (guitarra),
Santi Robert (bateria), Joel
Kashila (baix), Marc Sumsi
(teclat) i Laura Sellarès (saxo),
molts d’ells viuen i estudien al
municipi.
I per acabar, el 25 de setembre
va passar per l’hotel GILK’S,
grup que neix de la ma d'E-
duard Balaguer i Oriol Padrós
amb la intenció d'oferir un
recull de temes propis i ver-
sions al més pur estil Pop
Rock, en format acústic per a
petits concerts de caràcter inti-
mista o bé com a banda de
rock per als concerts amb més
espai. De fet, es van adaptar
d’allò més bé a l’espai de l’Ho-
tel. Malgrat l'edat dels compo-
nents són una aposta de futur i
segur que ben aviat tornaran a
passar per la plaça de Cal Bal-
diró.
De moment, cada dijous a par-
tir de les onze de la nit un con-
cert a l’Hotel. I una temporada
més, són gratuïts.

Els ‘Dijous a l’Hotel’ inicien una
nova temporada portant més concerts
El 18 de setembre l’Hotel va viure el retorn del cicle ‘Els dijous a l’Hotel’ amb l’actuació del grup local PPBJ.
Decibel.cat. i l’Ajuntament de Matadepera han volgut mantenir aquesta proposta d’oci nocturn tenint en compte que
mica a mica han fidelitzat a un públic que gaudeix amb els grups poc coneguts que busquen un impuls a la seva carrera.

CADA DIJOUS CONCERTS GRATUÏTS A L’HOTEL, EN LA VUITENA TEMPORADA DEL CICLE

Els PPBJ van estrenar la vuitena temporada dels ‘Dijous a l’Hotel’ ©GM

Aquesta fotografia, feta per
Aina Guitart durant el primer
dia de Festa Major i concreta-
ment durant la guerra de confe-
ti, ha estat la guanyadora del
Concurs de Fotografia que cada
any organitza el Col·lectiu d’Art.

L'Associació de Veïns de Les
Pedritxes organitza pels propers
dies 19 i 26 d'octubre a les 12
hores el XIII Cicle de concerts
Tardor musical a Les Pedritxes,
que tindrà lloc a l'església de Can
Roure, com ja es tradicional, i que
compta amb el patrocini "obra
social Caixaterrassa" i la col·labo-
ració de l'Ajuntament de Matade-
pera.
El diumenge 19 d'octubre actua-
rà "Velvet Candles", un grup que
es va formar el març de 2007 amb
l'Eddie i el Cristian amb la idea de
cantar a capella.Amb l'arribada de
l'Agustí i el Jordi es va acabar de
formar aquest grup de nois a l'es-
til Doo Woop dels anys cinquan-
ta. Sota la influència dels grups
clàssics com The Belmonts,The
Earls, Randy & Amp... assagen en
indrets insòlits de Barcelona bus-
cant l'eco. D'altra banda, el 26
d'octubre actuarà "Cor de Noies

de Matadepera & Dani Garcia".
El cor assaja setmanalment i ha
actuat a diversos llocs del país i de
l'Estat. Es troba dirigit per Jaume
Sala Llobet i comptarà amb les
col·laboracions de Dani Garcia
(piano), Manel Salas (violí) i René
Dossin (contrabaix).

Arriba el cicle ‘La Tardor
Musical de Les Pedritxes’

Amb motiu del seu tren-
tè aniversari, i aprofi-
tant els dies de pont de

la Diada de l'11 de setembre,
l'Agrupació Coral va viatjar a
Eslovàquia.
Un total de 66 persones, entre
cantaires i acompanyants van
aterrar a Bratislava, la capital,
amb l'objectiu de fer-hi un con-
cert i visitar la ciutat i els seus
voltants.
El concert de Bratislava es va

celebrar el dia 12 de setembre a
l'Església jesuïta del Sagrat Sal-
vador situada a la plaça més cèn-
trica de la ciutat, i on van ser aco-
llits pel jesuïta Pare Josef Mydla.
L'endemà, dia 13, l'Agrupació
Coral es va desplaçar a Viena
(situada a uns 60 quilòmetres) on
es va visitar la ciutat i a la tarda
s'hi va celebrar un concert a l'es-
glésia de Santa Thekla, al capda-
vant de la qual hi ha l'escolapi
català Pare Ignasi Peguera, que
els va acollir.
Ambdós concerts van ser de
repertori de música sacra cata-
lana i universal i algunes can-
çons tradicionals catalanes.
En definitiva un compendi de
música i turisme cultural per
celebrar 30 anys de cant coral
de  l'Agrupació Coral, que una
vegada més ha portat el nom de
Matadepera fora de les nostres
fronteres.

TAMBÉ VAN SER A VIENA CONCERTS DE VELVET CANDLES I EL COR DE NOIES

Concert a Viena                   ©Lluís Armengol

Viatge de l’Agrupació Coral de
Matadepera a Bratislava
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MÉS TEMES
El tema musical, 'Al sur del cielo', del
cantautor local Litus podria ser
nominat com a millor cançó als Pre-
mis Goya ja que està inclosa a la
pel·lícula Carlitos y el Campo de los
Sueños, dirigida per Jesús del Cerro
i estrenada el mes passat en cinemes.
Us en parlarem els propers mesos...

L
a màxima categoria de l’ho-
quei estatal passa a anome-
nar-se a partir d’aquesta tem-

porada lliga Princess, ja que aques-
ta marca en serà la principal
patrocinadora, com és també de la
selecció espanyola i del Reial Club
de Polo. Precisament, el conjunt
barceloní parteix com a gran favo-
rit ja que va assolir el títol la tem-
porada passada. Però, per la seva

part, Atlètic i Egara intentaran que
no ho tingui fàcil.
Aquest últim ha protagonitzat el fit-
xatge de la temporada amb el retorn
de Pol Amat, que abandona el Club
de Polo.També s'incorpora a l'equip
que dirigeix Pablo Díaz (i que tindrà
en el seu staff de nou a Pere Arch)
el jugador Edu Quemada, que torna
després d'haver jugat a la lliga bel-
ga. El seu gran rival serà un any més

l'Atlètic, que rep a dos jugadors ale-
manys, un vell conegut com Mathias
Witthaus, que ja va ser al club i tam-
bé Jonas Füste. A més, torna Litus
Ballbé després d'haver jugat al San
Sebastián, mentre que puja del
segon equip Xavi Torres. La baixa
més destacada és la d'Uri Freixa,
que abandona l'hoquei per decisió
pròpia mentre que l'equip que entre-
na Dani Martín es sustentarà un any
més dels veterans Xavi Ribas i Oriol
Fèlix.
Per acabar, el Club Deportiu Terras-
sa guanya pes a la lliga amb el fit-
xatge del porter internacional Ber-
nardino Herrera (Marc Carrera és
baixa), mentre que ha fitxat a dos
jugadors canadencs amb experiència
per tal d'aportar equilibri a l'equip.
El Club Deportiu Terrassa pot ser un
dels equips a tenir en compte ja que
durant la pretemporada ha demos-
trat tenir un bon nivell. El seu objec-
tiu és classificar-se pel play off pel
títol de lliga. Cal recordar que l'e-
quip femení es va proclamar campió
la temporada passada.

Atlètic i Egara parteixen com a
favorits a la lliga de divisió d’honor
Juntament amb el Reial Club de Polo, l’Atlètic i l’Egara lluitaran aquest any per guanyar la lliga
de divisió d’honor masculina, que començarà el proper 5 d’octubre. A l’acte de presentació de la
competició hi van asistir alguns dels olímpics matadeperencs que també hi jugaran.

BREUS

Final del Campus i inici de
temporada al CD Terrassa

Després de deixar enrera el
Campus Esportiu, el Club
Deportiu Terrassa inicia

una nova temporada. Amb les esco-
les esportives, els nens i nenes
podran continuar gaudint de la natu-
ra i practicant el seu esport preferit
mentre que també tornen els entre-
naments dels equips d'hoquei i ten-
nis.
Ja es prepara el sopar anual d'inici
de temporada, que arribarà al
novembre, on s'atorgaran les distin-
cions corresponents a la campanya
anterior i es recordarà que cada cop
és més a prop la celebració del cen-
tenari de l'entitat.
Hoquei
Aquesta Temporada arriba l'onzena
edició del ja reconegut Torneig Euro-
peu d'Escoles d'Hoquei (TEEH).
L'any passat ja hi van participar 18
clubs, amb més de 60 equips repar-
tits en sis categories. En total, gai-
rebé 700 jugadors. A banda dels
èxits esportius, el torneig destaca
per l'excel·lent convivència entre els
equips i el bon ambient. Gràcies a la
tasca de més de 150 socis del club
aquesta competició va registrar
xifres rècord a Matadepera.
Encara relacionat amb l'hoquei, el
dia 14 de setembre  va començar la
Fase Prèvia del Campionat de Cata-
lunya masculí mentre que el femení
ho va fer el 28 de setembre. El 4 i 5
d'octubre tindran lloc les semifinals
i finals a les instal·lacions del club.
Tennis
Aquest mes comença la XIII Lliga
Femenina +30 de tennis, que s'allar-
garà fins el juny de l'any que ve, amb
partits cada cap de setmana. Aques-
ta prova està reservada a jugadores
nascudes l'any 1977 o abans, i es
disputa en sistema de lligueta per
grups a doble volta, amb dos enfron-
taments individuals i un de dobles.
D'altra banda, el 4 d'octubre es rea-
litzarà el tradicional torneig de les
XII Hores de tennis. En aquesta edi-
ció hi participaran més de 30 pare-
lles dividies en 6 equips, Hi haurà la
famosa tómbola del Club i un dinar
pels assistents.
Per acabar, el mes de novembre tin-
drà inici l'Open de Tardor, amb una
participació de mes de 320 jugadors
de diferents clubs. En aquest cam-
pionat competeixen les categories
Benjamí, Aleví, Infantil, Cadet i
Júnior, tant masculí com femení.

Excursió de la UEM al Puig
Lluent el dia 26

La Unió Excursionista de
Matadepera ha organitzat
pel proper 26 d'octubre una

excursió al Puig Lluent, a 1638
metres d'alçada i que està situat al
terme de Sant Jaume de Frontan-
yà (Alt Berguedà). Se sortirà a les
8 del matí des de la Plaça de Sant
Jordi i els assistents, que es despla-
çaran en cotxes particulars, visita-
ran els bonics paisatges del poble
més petit de Catalunya en quan a
nombre d'habitants, iniciant i aca-
bant el recorregut  des del seu
monestir romànic. El desnivell és
de 770 metres i l'excursió tindrà
una durada de 4 hores i mitja,

aproximadament. Es pot dinar a un
dels restaurants que hi ha al poble,
però caldrà reservar amb antela-
ció fins el dia 22 trucant al Ton
(639 79 16 98) o bé fer-ho cadas-
cú pel seu compte.

Inscripcions obertes a 
l’escola del C.F. Matadepera

El Club de Futbol Matadepe-
ra informa que encara queda
temps d'apuntar el vostre fill

a l'escola de futbol del club. Els juga-
dors nascuts entre el 2000 i el 2003
entrenen els dimarts i dijous de 17.30
a 19 hores. Els jugadors nascuts el
1998 i el 1999 entrenen el dilluns,
dimecres i divendres  de 17.30 a 19
hores. Els jugadors nascuts el 95, 96
i 97 entrenen dilluns, dimecres i diven-
dres de 19 a 20.30 hores. La resta
d'equips entrenen els mateixos dies a
partir de les 20.30 hores.

Guanyadors del torneig de
golf de Festa Major

Durant la Festa Major de
Matadepera el Club de
Golf la Mola  va celebrar

els dies 29, 30 i 31 d'Agost el 'tor-
neig de Festa Major 08'. Els par-
ticipants, més d'un centenar, van
jugar-lo en la categoria Stableford
Individual i van gaudir d'un torneig
amb un temps magnífic. Com sol
ser habitual, al acabar el primer
recorregut es va servir  un refrige-
ri al restaurant del Club.
El lliurament dels trofeus va
comptar amb la presència de l'Al-
caldessa Mireia Solsona i de la
regidora d'esports Mercè Armen-
gol.
Els guanyadors d'aquest torneig
han estat els següents: J. Lluís
Casanovas (scratch), Jordi Sansó
(menors de 16 anys), Francisco
Palma (Handicap Superior mascu-
lí), Joan Planas (Handicap Inferior
masculí), Fina Taragaza (Handicap
Superior femení), Sedes Fontanals
(Handicap Inferior femení) i José
Marín Rivilla (Seniors indistint).
El club dóna les gràcies a tots els
jugadors que hi van participar i a
les personalitats que van assistir-
hi durant els dies de competició.

L
luís Aguilar és un dels millors
atletes del municipi. Corre diver-
ses proves cada any i és un fixe

de la Cursa Popular de Matadepera.
Però després d’haver viscut diferents
problemes només en aquesta prova, ara
es planteja la seva futura participació.
Aguilar, resident a Matadepera, va aca-
bar tercer a la cursa popular del 6 de
setembre, per darrera de José Manuel
Granadero. Els dos van rebre els tro-
feus que ho acreditaven tot i que en un
primer moment els organitzadors ja
van posar-hi pegues, els van desqualifi-
car, però els van readmetre per la pres-
sió dels qui eren en aquells moments a
la línia de meta.Però uns dies més tard
van veure, a través de la premsa, que
havien estat eliminats pels jutges.
Aguilar s’havia apuntat a través del seu
club, el Club Natació Terrassa, on tam-
bé es podien formalitzar les inscrip-
cions. Però les llistes no van arribar a
temps i a darrera hora li van donar un
dorsal, però cap xip.
“Un jutge em va comentar que no van
ser ells, sinó els mateixos organitzadors
els que m’han desqualificat”, explica
l’atleta local, “quan ells mateixos
havien comès l’error de no donar-me
cap xip quan vaig fer cua fins que no hi

havia més temps” i afegeix “si conti-
nuo corrent aquesta cursa és perquè és
la de casa i em fa il·lusió, però tenint
en compte les experiències passades em
fa pensar que millor l’any que ve serà
deixar-ho estar”.
Per la seva part, David Otero, un dels
organitzadors de la cursa, va explicar
que “són els jutges els que fan complir
el reglament. Nosaltres vam donar els
trofeus i l’endemà ens van enviar les
classificacions i sortien desqualificats”.
La versió d’Otero és que el Club Nata-
ció Terrassa va entregar fora de temps

les llistes, però van admetre els parti-
cipants, que havien d’anar a buscar el
xip i el dorsal.“Però hi ha molts atle-
tes que com que són dels bonets, espe-
ren que els donin el xip. Però només li
van portar el dorsal”. I afegeix “nosal-
tres l’hem reconegut, però és el jutge
de la Federació Catalana qui signa la
classificació final.Si vol, que els hi enviï
una reclamació. Jo tinc la consciència
molt tranquil·la”. Al tancament d’a-
questa Gaseta, cap dels dos apareixen
a la classificació de la pàgina web
www.mitjaterrassa.cat

Lluís Aguilar, millor corredor
local tot i els errors organitzatius
La cursa popular que va tenir lloc el passat 6 de setembre no va acabar exempta de polèmica.
Lluís Aguilar va arribar en tercera posició a la línia de meta, va pujar al podi, però en canvi no va
aparéixer a les classificacions posteriors. Segons l’organització, els jutges el van desqualificar per
no portar el xip, segons ell no és la primera vegada que té problemes en aquesta cursa.

VA SER DESQÜALIFICAT A LA CURSA POPULAR PER NO PORTAR EL XIP 

La cursa va ser d’allò més disputada i no es va decidir fins els metres finals                        ©GM

POL AMAT FITXA PER L’EGARA I BERNARDINO HERRERA PEL CD TERRASSA

L’Atlètic i el Polo van jugar la final de la lliga la temporada passada                      ©Jan CastellóLa foto dels guanyadors                       ©CGM
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REPORTATGE

ESTAT DEL RECICLATGE A MATADEPERA (I PART)

El número 124 de la
GASETA es publicava
el mes d'octubre de
1998, ara tot just fa
10 anys. I curiosa-
ment, la portada
podria ser també la
d'aquest 2008: l'o-
bertura de les

sol·licituds per a les
preinscripcions dels habitatges socials,
aquests uns altres, els que es van construir a
Can Solà del Racó. Eren 20 habitatges de
venda i 5 de lloguer de 90 m2 cada un d'ells
i amb un cost d'uns 16 milions de pessetes
(amb aparcament inclòs). És evident que
amb deu anys han passat mooooltes coses...

També en portada s'homenatjava a la
gent gran que complia 90 anys i als matri-
monis que arribaven al 1998 a les seves
Noces d'Or. La celebrada, però es feia a la
Carpa del Mas Sot, ja que el nou Pavelló
Multifuncional encara no estava construït.

A l'interior d'aquell exemplar s'entrevis-
tava al pintor aqüàtic Alfonso Cruz amb
motiu de la seva exposició al Casal de Cul-
tura; Jordi Simó era escollit nou president
de l'Agrupació Sardanista La Mola (càrrec
que encara ocupa), i rellevava a Josep Mar-
tínez Vinaroz; i Muac!, l'obra de l'avui
mediàtic Toni Albà era presentada al Casal
com a part d'un cicle titulat "Teatre a Mata-
depera".

Es presentava el llibre Matadepera Cul-
tural 97, l'últim de la sèrie iniciada l'any
1992 que recollia les activitats de les enti-
tats del poble; també es presentava la "Ruta
dels Claustres" que organitzava el Patronat
Municipal de Cultura; i Itàlia, Grècia i
Mèxic eren els convidats a participar a la
segona edició dels "Vins i Músiques del
Món".

El reportatge es dedicava a la comme-
moració dels 50 anys de la Declaració Uni-
versal dels Drets Humans, a la que l'Ajunta-
ment s'hi adheria, i es feia una campanya
per prevenir possibles inundacions a conse-
qüència de les fortes pluges freqüents en
aquesta època de l'any.

Dilluns, 22 de setembre. Fa 40 mesos
que els matadeperencs van fer un can-
vi en els seus hàbits a l'hora de desfer-
se de les seves deixalles. Les valoracions
des de l'Ajuntament i les dades que es
faciliten són molt positives, però la
Gaseta de Matadepera ha volgut sortir
a comprovar-ho.
És per això que a les sis de la tarda ens
enfilem a un dels dos camions verds de
l'empresa Juan y Juan amb qui hem
quedat a la plaça de Sant Jordi i iniciem
el recorregut.
A través del carrer Narcís Monturiol
passarem més enllà de la Muntanyeta i
accedirem a la urbanització de Sant
Llorenç dels Pins i continuarem pujant. 
Primera constatació; la majoria de les
cases tenen incorporat ja un armari on
deixen les bosses. Les qui no ho tenen,

disposen d'un cubell i en alguns casos
diverses cases s'han posat d'acord per
tenir un únic cubell. En casos excepcio-
nals, les bosses pengen d'un arbre/fanal.
Avui toca, a banda de l'orgànica, que es
recull a diari, els envasos. És a dir,
ampolles buides d'aigua, llet, deter-
gents, plàstics d'embotits... Un dels tre-
balladors baixa del camió i fa un tros
sol apilant bosses de la zona de la Mun-
tanyeta. Ell anirà caminant i posant-les
juntes en una mateixa vorera per que
al cap de poc passi el camió a recollir-
les. 
Segona constatació; un percentatge
molt elevat de bosses que es recullen
són grans quantitats de gespa tallada
o de restes de jardineria. 
Tercera constatació; no hi ha unani-
mitat a l'hora d'identificar quina bos-

sa és la dels envasos o quina la de l'or-
gànica. Molt pocs utilitzen bosses de
color groc pels envasos. En alguns
casos es diferencia clarament quina és
l'orgànica, però en d'altres cal trencar
la bossa per veure què hi ha. 
La matèria orgànica es posa al com-
partiment gran del camió mentre que
la fracció va al petit.
Ha plogut hores abans i les bosses
estan xopes. Encara que plogui, es
continua recollint la brossa.
Quarta constatació;  A molts armaris
hi ha sis o set bosses diferents. La
majoria de gent quan tenen residus els
van deixant al seu compartiment.
Això fa difícil pel que ho recull iden-
tificar-les i sovint n'ha d'obrir unes
quantes.
Cinquena constatació: ja no s'utilitzen
les etiquetes d'avisos ni de possibles
sancions. El càstig ara és molt pitjor.
En més de 20 casos en una hora de
recorregut, les bosses incloïen, a ban-
da d'alguns envasos, altres coses que
no tocaven. Davant d'aquest fet direc-
tament no es recull la bossa. Es deixa
a l'interior esperant trobar l'endemà
les deixalles ben fraccionades. 
Sisena constatació; Els gossos són els
grans enemics dels escombriaires.
Durant la recollida, a un d'ells li sur-
ten dos pastors alemanys deslligats
que ens atemoritzen fins i tot a nosal-
tres. A la majoria de cases, els gossos
s'enfilen al mur o darrera la porta del
garatge i borden de forma excessiva.
Ens expliquen que sovint, si les bosses
queden a l'aire lliure, apareixen des-
trossades per aquests animals. 
I vuitena constatació: l'únic petit
defecte que trobem als escombriaires
és que es deixen algun armari obert i
a banda de que estèticament no que-
da bé, els gossos també s'hi poden
colar i la pudor arriba al carrer.
Al centre hi passen a partir de les 21
hores, quan hi ha menys moviment al
carrer i és més complicat recollir les
bosses al no haver-hi contenidors. El
mes que ve continuarem...

40 mesos després, més
virtuts que defectes
Els matadeperencs reciclen bé, en general. Però hi ha excepcions. A tots
aquells que no fraccionen correctament la brossa, no se’ls recull. Els
gossos continuen sent els principals enemics dels encarregats de recollir les
deixalles. Hem sortit al carrer a comprovar com recicla realment Matadepera.

PUBLICÀVEM
FA 10 ANYS

10
gM

Es recull porta a porta les bosses que hi ha a l’interior dels armaris de les cases                                                ©QD
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L'emissora municipal de Matadepera pot pre-
sumir una temporada més de tenir una pro-
gramació molt variada i amb programes de

temàtica molt diversa. D'entrada, l'informatiu local
'Matadepera notícies' es manté tots els dijous de 20
a 21 hores. Una hora on s'acostarà tota l'actualitat
local de la ma dels seus protagonistes i que també
serveix per conèixer les activitats més destacades
que hi haurà durant la setmana.
A banda d'aquesta proposta ja consolidada, no hi
manquen altres programes més veterans encara com
són el de música clàssica que presenta Maria Glòria
Farrés, 'Adagio' (dilluns de 21 a 22 hores) i Rockdio-
xid (divendres de 22 a 1 de la matinada), dirigit per
Carles Beltran i David Ferreras. Però la nova progra-

mació de Matadepera Ràdio també inclou novetats
com la que arribarà els dimarts a les 23 hores, 'His-
tories humanes', un programa on Ricard Ustrell
entrevistarà a personatges coneguts del poble en la
seva vessant més personal.
Una altra de les noves apostes de la casa és un espai
de viatges que es podrà escoltar els dimecres a la nit.
'Ruta Fog', proposarà sortides per a la gent jove.
Marta Alemany i Sara Stigge en són les presentado-
res. Destaquen també el retorn del programa
'Mogambo rock', els dimecres a les 21 hores i dues
propostes dirigides per gent jove, els dilluns 'Formu-
ladepera', de 18 a 20 hores i 'Trencant freqüència,
els divendres de 19 a 20.30 hores', on hi haurà músi-
ca i trucades dels oients.
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El dia 18 de setembre passat es va encetar la
temporada 2008-2009 del Club de Lectura amb
la lectura de la "Cosmètica de l'enemic" d'Amé-

lie Nothomb. La tertúlia va estar moderada per la psicòlo-
ga Mercè Collell. El cicle continuarà el proper 23 d'octu-
bre amb una nova sessió que es centrarà en un llibre del
tot conegut com és "La metamorfosis", de Franz Kafka.
En aquest cas, la moderadora serà Patricia Almarcegui.
Pel que fa a 'l'hora del conte', tornarà l'1 d'octubre  a par-

tir de les 18 hores a la Muntanyeta. El títol del conte és
"L'agrimònia". S'explicarà com germinen les plantes i es
plantaran llavors de malva, pèsol d'olor, nespra i gira-sol.
Queden convocats tots els futurs jardiners i jardineres
d'entre 4 i 6 anys.
Per acabar, com sol ser habitual, la Biblioteca acollirà fins
el 19 d'octubre l'exposició de llibres 'T'estimo... o no' dedi-
cada a la temàtica de l'afecte i les seves manifestacions
sentimentals i emotives.

Tornen les activitats i
exposicions a la Biblioteca
Després de les merescudes vacances, la Biblioteca Àngel Guimerà ha recuperat les
activitats com ‘l’hora del conte’ i el ‘club de lectura’, que ja es va iniciar el mes pas-
sat. A més, l’espai del Casal acollirà una exposició de llibres al voltant de l’afecte.

ES MANTENEN ‘L’HORA DEL CONTE’ I EL ‘CLUB DE LECTURA’

ES MANTÉ UN ANY MÉS L’INFORMATIU

PROGRAMACIÓ SETMANAL
Matadepera Televisió

Canal 54 (casc urbà) Canal 37 (Can Prat)
matadeperatv@gmail.com

DILLUNS
19.45 L’Hora del conte MªGlòria Farrés
20.00 Xarop de pera. Repetició
21.00 Informatiu local Albert Beorlegui
21.25 Edioteses. Amb Edi
21.30 08230. Entrevista.

DIMARTS

20.30 Arrels (Records de Matadepera)
20.45 Buscant la Llum Montse Marcet
21.00 Reportatges del poble

DIMECRES

19:45 L'hora del Conte (Mª Glòria Farrés
20:00 Reportatges del Poble
20:30 Arrels
21.00 L'Informatiu (Albert Beorlegui)
21:25 Edioteses. Amb Edi
21:30   08230 . Entrevista.

DIJOUS

21.00 Reportatges del poble
21:25 Edioteses. Amb Edi
21.30 Nit de concert. Els concerts del cicle

‘Els dijous a l’Hotel

La darrera sessió del Club de Lectura                                                                                                                                                                              ©BAG

Matadepera Ràdio estrena 
temporada i programació

Matadepera Ràdio 107.1 FM
www.matadeperaradio.com

DILLUNS

01.00-07.00 Grans èxits dels anys 50 als 90
07.00-20.00 Grans èxits dels anys 80 i 90 

+ novetats 
18.00-20.00 Formuladepera

Magazine musical 
Omar Oller i Sergi Solvas

20.00-21.00 La tassa buida 
Intimisme radiofònic 
Samantha Codina, Santi Miquel 
i Salma 

21.00-22.00 Adagio
Música clàssica
Maria Glòria Farrés i Albert 
Beorlegui 

22.00-23.00 La cara oculta de la lluna
Intimisme musical 
Xavi Solanellas, Cesc Bosch

23.00-01.00 Exòtica Ràdio 
Música i actualitat electrònica
Toni Martínez

DIMARTS

01.00-07.00 Grans èxits dels anys 50 als 90
07.00-20.00 Grans èxits dels anys 80 i 90 

+ novetats 
20.00-22.00 Buscant la llum  

Religiós 
Santi Rovira, Marcel·lí Bosch,
Jacint Figueras, Eulàlia Gambús,
Maria Pilar Adín, Joaquim 
Figueras, Miquel Palomares,
Joan Adell 

22.00-23.00 Voulez vous...?
Diversitat musical 
Lourdes Medallo, Noel Montaño 

23.00-00.00 Històries humanes 
Entrevistes amb profunditat a 
personatges del poble
Ricard Ustrell, Òscar Marinel·lo,
Laia Colomer, Albert Beorlegui   

DIMECRES

00.00-07.00 Grans èxits dels anys 50 als 90
07.00-20.00 Grans èxits dels anys 80 i 90

+ novetats 
20.00-21.00 Interlaken Produccions 

Satèl·lit de música independent 
Toni Ramon 

21.00- 22.00 Mogambo Rock  
Història del Rock  
Albert Parera i Sergio Carrillo

22.00-23.00 La Catifa Vermella    
Magazine cinematogràfic
Lara Malvesí, Jesús Méndez,
Txema Torres       

23.00-00.00 A bon port 
Magazine seriós 
Toni Padilla, Francesc Asens,
Oriol Ustrell, Laia Colomer           

00.00-01.00 Ruta Fog 
Rutes i viatges per a la gent jove 
Marta Alemany i Sara Stigge

ProgramacióSetmanal

DIJOUS

01.00-07.00 Grans èxits dels anys 50 als 90
07.00-20.00 Grans èxits dels anys 80 i 90 

+ novetats 
20.00-21.00 Matadepera Notícies

Informatiu local 
Quim Domènech 

21.00-22.00 Un mar de sons  
Músiques del món  
Mauri Alonso   

22.00-00.00 Ones de jazz 
Jazz 
Francesc Gil, Cesc Bosch,
Francesc Florensa   

00.00-01.00 Mitjanit 
Intimisme poètic i musical 
Maria Glòria Farrés
i Albert Beorlegui  

DIVENDRES

01.00-07.00 Grans èxits dels anys 50 als 90
07.00-19.00 Grans èxits dels anys 80 i 90 

+ novetats 
19.00-20.30 Trencant freqüència

Musical amb trucades
Rafa Martínez i Jordi Borrego 

20.30-21.00 Com el Vallès no hi ha res 
Agenda cultural del Vallès 
Francesc de la Torre 

21.00-22.00 Terròs de sucre 
Literari 
Joaquim Fontboté 

22.00-01.00 Rockdiòxid
Musical
Carles Beltran i David Farreras,

DISSABTE

01.00-07.00 Grans èxits dels anys 50 als 90
07.00-10.30 Grans èxits dels anys 80 i 90

+ novetats 
10.30-12.00 Minut 90

Esportiu 
Oscar Marinel·lo, Marc Molins,
Albert San Martín, Santi Llucià,
Xavi Moralo  

12.00-14.00 Falsa identitat
Magazine 
Marc Bohigas, Laura Sánchez,
Cristina Palau, Francesc Asens 

14.00-00.00 Grans èxits dels anys 80 i 90 
+ novetats 

DIUMENGE

00.00-07.00 Grans èxits dels anys 50 als 90
07.00-19.00 Grans èxits dels anys 80 i 90 

+ novetats 
19.00-21.00 Connexió Neó 

Selecció de melodies dance
Òscar Anglès 

21.00-22.00 Un món de cultura 
Cultura 
Joan Francesc Bayán 

22.00-23.00 Adagio (repetició)
Música clàssica 
Maria Glòria Farrés 
iAlbert Beorlegui

23.00-00.00 No pot ser mentida 
Poemes 
Pere Ejarque, Josep Maria 
Cistaré, Mireia Sol i Marc Julià 

TEMPORADA 08/09
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ENTREVISTA 
Ramon Torné

Com s'explica l'èxit que ha tingut el curs
de mitologia?
Indubtablement el tema de la mitologia i la
seva interpretació és un camp molt ampli.
Es pot abastar des de molts punts de vista,
no només antropològic o religiós, sinó
artístic, literari i un llarguíssim etcètera.
Sempre ha agradat de referir-se a algun
mite clàssic, potser per a identificar-s'hi o,
a vegades, per  oposar-s'hi. La mitologia
recrea la imaginació de l'home, la reconfor-
ta, fins i tot, durant segles, la conforma
(això es va tractar en alguna sessió del
curs). A més a més, són tantes les al·lusions
a mites diversos, que sempre és d'agrair
qualsevol ajut, qualsevol guia que ajudi a
entendre aquest món meravellós, tan dis-
tant i a la vegada tan proper.

Mites diversos... Com per exemple?
Quan diem, aquest viatge ha estat una
Odissea. O el mite d’Urà, en el que el fill 
-Kronos- destrona el seu pare. O el mite
d’Èdip, del nen que odia al seu pare perquè
veu que l’allunya de la seva mare. I això ho
hem passat tots.

Perdó?
El poeta Sòfocles va escriure la tragèdia
d’Èdip rei, i explica aquesta situació: un
home que, sense saber-ho, al final desco-
breix que havia mort el seu pare i s’havia
casat i tingut fills amb la seva mare.
Hi ha molts homes que han somiat que
dormien amb la seva mare, i no passa res.
Sigmund Freud també va explicar aquest
odi inconscient del nen al pare. Això és un
fonament del tractament psicoanalític i
totes les persones hem de passar pel síndro-
me d’Èdip. L’hem de passar i superar. Si no
el superem és que no estem bé del cap i
hem d’anar al psiquiatra i al psicoanalista.

És a dir, el mite per interpretar realitats?
Sí, el mite també intenta, per exemple,
explicar l’origen del món de formes molt
diverses. Una d’elles explica que el món es
va formar com un ou que es trenca i surt el
pollet de dins. Cada cultura ha creat la seva
manera d’explicar el cosmos, o explicar
perquè la lluna surt a la nit i el sol de dia.
Són mites que expliquen les causes.

Fins que la raó va poder amb el mite...
Va arribar un moment en que l’home va
abandonar aquesta manera de pensar.Vam
començar a pensar amb la raó, amb la lògica,
amb el logos. Durant el curs també vam
explicar aquesta transició.

Com pot continuar interessant avui dia la
mitologia?
Tota manifestació humana ha d'interessar, per
força, tant en el món d'avui com sempre. La
mitologia conté una gran dosi d'imaginació i,
a la vegada, atreu el públic culte, o àvid de
cultura. La mitologia és a la base fins i tot de
la psicoanàlisi! Les manifestacions de la mito-
logia en l'art o en el cinema són nombrosíssi-
mes i sempre serà benvinguda una reflexió
autoritzada i clarificadora sobre aquestes
manifestacions.

Manifestacions com per exemple quines?
Ens va explicar la Mercè Collell que Dalí es
pensava que ell era un geni i creia que l’únic
pintor que sabia pintar era ell. I una vegada va
pintar el mite de Narcís, un quadre en el que
apareix un noi molt maco que, al veure un dia
el seu reflex a l’aigua, es va quedar eterna-
ment enamorat d’ell mateix. Doncs Dalí deu-
ria pensar... Certament jo estic patint un nar-
cisime.

Quin tipus de públic ha participat al curs?
Els participants d'enguany eren de procedèn-
cia molt heterogènia. Hi havia alumnes de
diferents universitats catalanes, diplomats, lli-
cenciats per exemple amb estudis de veterina-
ria o d'informàtica, mestres de primària, pro-
fessorat de secundària... des d'alumnes de
batxillerat fins a gent gran!

I a vostè, d’on li ve aquest interès pel món
clàssic?
M’interessa tot el que fa referència a l’home, i
a l’època de la Grècia clàssica es van donar
moltes claus per interpretar el que és l’home.
Hi havia un filòsof que deia que la filosofia
són notes a peus de pàgina dels Diàlegs de
Plató. Les seves reflexions són extraordinàries.
La base del Mediterrani és Grècia. I com deia
Goethe, hem de ser grecs! Plató volia acabar
amb els mites per fomentar la sofia -saviesa-,
però va explicar-la a través de mites!

Currículum
Ramon Torné i Teixidó va néixer a Bell-lloc, un poble del Pla d'Urgell, el 13 de març de
1966. Des de la seva joventut es va interessar pel món clàssic. Va estudiar fins als cursos de
doctorat a la Universitat de Barcelona i actualment és catedràtic de Grec a l'IES de Mata-
depera, on va arribar després de ser mestre a un institut de Manresa.
En el seu blog (http://daidalea.blogspot.com) es declara "un hel·lenista vocacional" i s'ha
interessat per la tragèdia grega, la filosofia, la tradició clàssica; això sense comptar amb
les seves dèries pels manuscrits i edicions antigues dels poetes grecollatins. 
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“Tots hem de superar
el mite d’Èdip”
Ramon Torné ha coordinat el curs de mitologia organitzat
el mes passat des de l’AIUMA. Més de quaranta persones
hi van assistir convertint-se en un dels més exitosos.
Conversar amb ell és aprendre un munt de coses, com
tenen la sort de fer a diari els alumnes de l’IES.

MOTS ENCREUATS Nº 130 Per Ignasi Pons

1 2 3 4 5 6 7 8 9 10 Verticals

Solucions 
al número anterior:

Horitzontals
1.Rea partida pel desencís que ha
pogut tornar a casa. 2.Té pous i no
estan secs. Sempre acompanyant
dones però mai podent-s'hi aparellar.
3.Conté nitrogen quan es troba dins
d'una nit rica en estels. Surten juntes
de copes. 4.Limiten el Tirol. El pare
de l'oncle. Està mig pansit. 5.Mireu
quina noia que puja. Més ràpids que
les papallones. 6.De pressa. És de
veritat. Repetit fa putxinel·lis. Una
d'aquest mes. 7.Pesat, avorrit, sopo-
rífer. Límit sense vocals invertit. 8.A
l'inrevés, tempta a fer una cosa no
molt bona repetidament. L'examen
més temut. 9.Víctima d'un que ha
sortit abans i que per això ens dóna
l'esquena. La grega de la maleta.
10.En contra del sentit comú ajuden
a que no ho veiem tot en blanc i
negre. I, amb una  mica de sort, aca-
bem.

1.Ens deixen la vaixella com nova
aquests trenta pals mal clavats.
2.L'home del premi literari. Porció de
vesícula biliar. 3.La part més femeni-
na del capità. Com més tancada
millor. 4.Es situa ben a prop per rela-
tar la narració oriental. Universitat
Italiana de Capgrossos Limitats.
5.Una de Portugal. Quatre romans
que es giren per veure vi. Faig una
tramesa. 6.Utilitza els contenidors de
colors. Dos dels romans de Venècia
que es van establir a València.
7.Riurà amb les vocals. Dues que
tenen perill. La més rodona de la
mostra. 8.Fan mans i mànigues. La
última part del menú ens fa sentir set
pors inexplicables. 9.Si ens referim al
territori el dux hi tallava el bacallà.
Fa bona parella amb la mel.
10.Com que no callares de cap de les
maneres et vaig dir el que seria millor
que féssis.
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Ramon Torné va atendre a La Gaseta abans d’assistir a una reunió de l’AIUMA                                                                          ©GM

F U T B O L I S T A
I D O L S M O R C
L R S C O B R A T
D I S T A U N I O
E I R U I A R R
C I R E R E R A S
O N E O R A
S I A N T E N E S
I C O N A A T I C
R I N O C E R O N T

Mentides cèlebres

“Aquest professor
em té mania”

Sherlocks:
D’aquí a res ja 
celebrarem la 

castanyada i no trobem
la paella foradada. 

Trobeu-la a 
l'interior de La Gaseta!
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